
Obec Anenská Studánka 
Zastupitelstvo obce Anenská Studánka 

 
 

Zápis  
ze zasedání Obecního zastupitelstva obce Anenská Studánka 

č. 01/2011 ze dne 21. 01. 2011 
 
 
Přítomni: Paar Jaroslav, Ing. Petr Pavel CSc., Novotný Jaroslav, Hubený Oldřich,   

Motlová Růžena 
 
Zápis:  Ptáčková Helena, DiS. 
 
Zasedání řídil: Paar Jaroslav (dále jako „předsedající“) 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Anenská Studánka (dále též jako „OZ“ či „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 17:00 hodin.  

Zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední 
desce Obecního úřadu Anenská Studánka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 
7 dní. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Zasedání jsou přítomni výše uvedení zvolení členové zastupitelstva obce, tj. 5 členů                
(z celkového počtu 5 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 
3 zákona o obcích).   

Předsedající určil ověřovatelem zápisu Jaroslava Novotného. 

 
Program: 
 
1. Návrh rozpočtu 2011 
2. Obecně závazné vyhlášky 
3. Sponzorská smlouva 
4. Plán zasedání OZ na rok 2011 
5. Různé 

 
 
1. Návrh rozpočtu 2011 

Předsedající vyzval přítomné, aby podaly návrhy na rozpočet roku 2011.  
Byly navrženy tyto body rozpočtu: 
− Údržba hřiště – nátěr oplocení, brankové sítě 
− Plechová garáž – skladové prostory pro potřeby obce (uložení sekačky, křovinořezu 

apod.) 
− Sypač – na zimní údržbu místních komunikací + zásobníky na posypový materiál 
− Veřejná zeleň – úprava stromů okolo kostela sv. Vavřince 
− Hasičská zbrojnice – údržba budovy (nátěr) 
− Kanalizace v parku 
− Lesy – nové stromky na sadbu 

− základní údržba 



− Výsprava místních komunikací 
− Odměny – dohody a pracovní smlouvy 
− Propustek na Helvíkově u čp. 45 
− Oprava cesty na Helvíkově (vedoucí od kapličky) 
− Řešení vytékající vody přes silnici (v kopci směrem z Damníkova) 

 
U s n e s e n í: 
OZ schválilo výše uvedené body návrhu rozpočtu roku 2011. 
 
Výsledek hlasování:  pro……5…..  proti ……0….  Zdržel se ……0…… 
 
 
2. Obecně závazné vyhlášky 

Předsedající seznámil přítomné se zněním návrhu nové obecně závazné vyhlášky č. 1/2011, o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů a obecně závazné vyhlášky č. 2/2011, o místním poplatku 
ze psů. Dále vyzval přítomné, aby podaly svá stanoviska ke znění těchto vyhlášek. Žádné 
návrhy nebyly podány.  
 
U s n e s e n í: 
OZ schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2011, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů  
 
Výsledek hlasování:  pro……5…..  proti ……0….  Zdržel se ……0…… 
 
U s n e s e n í: 
OZ schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2011, o místním poplatku ze psů. 
 
Výsledek hlasování:  pro……5…..  proti ……0….  Zdržel se ……0…… 
 
 
3. Sponzorská smlouva 

Předsedající předložil žádost paní MH o sponzorský dar na dětský karneval. Jedná se o částku 
1.000,- Kč. Před hlasování dal předsedající prostor pro připomínky, žádné nebyly sděleny. 
 
U s n e s e n í: 
OZ schvaluje poskytnutí sponzorského daru ve výši 1.000,- paní MH na dětský karneval. 

 
 

4. Plán konání zasedání OZ na rok 2011 

Předsedající navrhl, aby se OZ scházelo pravidelně vždy poslední pátek v sudém měsíci od 
17:00 hod. O případných změnách či mimořádných jednáních, by byli členové a veřejnost 
včas obeznámeni. 
 
U s n e s e n í: 
OZ schvaluje, aby se OZ scházelo pravidelně vždy poslední pátek v sudém měsíci od 17:00 
hod.  
 
Výsledek hlasování:  pro……5…..  proti ……0….  Zdržel se ……0…… 



6. Různé 

Předsedající seznámil přítomné o tom, že byla doručena Smlouva o úhradě částečných 
neinvestičních nákladů ve výši 6.000,- na jednoho žáka navštěvujícího ZŠ Damníkov. 
 
Předsedající dále konstatoval, že dne 10. 1. 2011 proběhl dílčí audit. Zpráva s výsledky z této 
kontroly bude podána na příštím zastupitelstvu, protože v současné době není k dispozici.  
 
Dále proběhla diskuse ohledně kontejnerů na komunální odpad. Předsedající navrhl, aby se 
kontejnery zamykaly a určila se otvírací doba, z důvodů lepší kontroly vhazovaného odpadu. 
Oldřich Hubený navrhl, aby kontejnery byly volně přístupné 24 hodin denně, bez zamykání. 
Usnesení ohledně kontejnerů bude vydáno na dalším jednání zastupitelstva. 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18.20 hod. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 28. 01. 2011. 
 
 
Zveřejňovaný dokument je upravenou verzí originálu zápisu a to z důvodu přiměřenosti 
rozsahu zveřejňování osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb, o ochraně osobních údajů 
a o změně některých zákonů. 
Úplné znění zápisu je k dispozici na Obecním úřadě v Anenské Studánce. 


